



Referat DL-møde 18. maj 2022

- **Gruppeledermødet d. 13. juni**

Anders har skrevet referat. Grupperne kom til enighed om at tage en snak med ledergruppen om alkoholindtag til spejderarrangementer. Karin har snakket med Henrik fra Sortebrødrene, og han fortæller, at spejderne ikke virker til at lægge mærke til det, da det sker lidt ud på natten og i begrænsede mængder.

- **Hjemmeside**

Oliver lægger referater fra divisionsrådsmøder de sidste fem år ind på hjemmesiden. Oliver skriver til Torben efter sommerferien og overtager hjemmesiden. Divisionen har fået administratorrettigheder i både Facebookgruppen og på Facebooksiden.

- **Lederarrangement**

Under planlægning.

- **Rasmus Rask**

Karin har mødtes med kassereren Britta og fik talt regnskab og 'slettet' gruppen samt sendt kreditnota til alle spejdere, der manglede at betale. Karin har kontaktet andre relevante enheder. Der kommer sidste tømning af hytten d. 27. juni. Mai kontakter Virk og Hostmaster. Oliver fjerner Rasmus Rask fra kongknud.dk. Det skal undersøges, hvor mange der flytter, og resten skal slettes fra systemet. Mai undersøger, hvad der skal ske med Rasmus Rasks venskabgruppe fra Nederlandene.

- **Øghaven**

Anders fortæller, at der er ikke sket noget særligt siden gruppeledermødet.

- **Lederrekruttering**

Gitte fremlægger om der kunne være interesse blandt grupperne for at få hjælp til lederrekruttering, så der ikke er andre grupper, der ender som Rasmus Rask. Gitte forslår videre, at man kunne holde et kvarters sparringsrunde på næste GL-møde, hvor gruppelederne taler om, hvad forældrene gør for at aflaste og hjælpe lederne i de respektive grupper.

- **Eventuelt**

Ledelsen mødes til arbejdsdag ved Beravænget mandag d. 14. og klipper grene m.m.



Næste møde tirsdag d. 16. august ved Karin.